
A polgármester beszámolója a két ülés közötti fontosabb eseményekről. 
 
Sallai Mihály polgármester: 
-  Július 14-én dr. Molnár Krisztiánnal, a Fejér Megyei Közgyűlés elnökével 

egyeztetett a település helyzetéről és a fejlesztési lehetőségekről 
-  Július 15-én aláírásra került mind önkormányzatunk, mind a belmajori 

telektulajdonosok részéről az évek óta húzódó telekmegosztással 
kapcsolatos szerződés 

- Július 21-én aláírta a Közép-Duna Vidéke Hulladékgazdálkodási 
Önkormányzati Társulás Társulási Megállapodásának módosítását 

- Július 21-én a Magyar Telekom Nyrt-vel egyeztette a szerződés-tervezetet 
a víztorony tetejére tervezett antenna vonatkozásában 

- Július 24-én egyeztetett nagytiszteletű Hajdú Szabolcs Koppány 
esperessel, a Vértesaljai Református Egyházmegye vezetőjével   

- Július 28-án Schneider Bélával, az MLSZ képviselőjével egyeztetett a 
zámolyi foci újraindításának lehetőségéről 

- Július 29-én rendkívüli testületi ülést tartottunk (MFP pályázatok, 
Zámolyi Polgárőr Egyesület támogatása, stb.) 

- Augusztus 5-én a Fejér Megyei Környezetvédelmi hatósága bejárást a 
Vasvári Pál utca végén 

- Augusztus 6-án az ISZIT társulási ülésén vett részét Iszkaszentgyörgyön. 
A zöldhulladék-kezelés jövő évi helyzete is szóba került.    

- Augusztus 7-én megtörtént a szolgálati lakás munkaterület átadása 
- Augusztus 8-án 10 csapat részvételével „Kutya-kupa” elnevezéssel 

focibajnokság volt a sportpályán. 
- Augusztus 12-én nyomozók keresték fel egyeztetés céljából 
- Augusztus 13-16. között Zámolyi Napok rendezvénysorozat rendeztünk. 

Köszöni mindenkinek a megvalósításhoz nyújtott segítséget. A 
beszámoló külön napirendben kerül ismertetésre. 

- Augusztus 17-én éjjel Tanárki Gábor alpolgármesterrel – beázás miatt – 
kiköltöztette a szolgálati lakás lakóit a Művelődési Házba és a 
sportöltözőbe. Augusztus 23-án mindannyian visszaköltöztek. A 
helyreállítás párhuzamosan folyik az építkezéssel.  

- Augusztus 20-án főtisztelendő Cselik László atya szentelte meg a 
kenyereket a Szent István Parkban összegyűlt ünneplőknek. 

- Augusztus 26-án hatósági házi őrizetbe került polgártársunk kért 
segítséget. Megkereste a Fejér Megyei Kormányhivatal Népegészségügyi 
Osztályát tájékoztatást kérve az aktuális házi őrizetekről, de ez idáig nem 
kapott választ. 

- Augusztus 31-én a szennyvíztisztító beruházás szerződésmódosítását írta 
alá. 



- begyűjtésre kerültek a különböző helyekről az önkormányzat 
számlatömbjei, mert a NAV szabályváltozások miatt ezután ASP 
rendszeren keresztül, elektronikus számla kiállításra, mely hozzájárul az 
átláthatósághoz. 

- a sérült utcanévtáblákat leszerelték a diákmunkások, javításuk 
folyamatban van. 

-  a szőlőhegyi utakra két kamion kőzúzalék elterítésre került. 
- Bethlen Gábor Alapnál a Nemzeti Összetartozás Napjára benyújtott 

pályázat módosítása megtörtént, a Támogatói Okirat megküldésre került. 
- több kötelező és CASCO-biztosító váltására került sor. A megtakarítás 

megközelíti az 50 %-ot.  
-  megkaptuk az Nemzeti Élelmiszerbiztonsági Hatóságtól az engedélyezést 

a PetVetData ebregiszter önkormányzati szintű használatára. Továbbá 
rendeltünk egy chipolvasót a kóbor ebek azonosítására. 

- ebösszeírás (pontos adatok az ülés napján közlésre kerül). 
- a júliusi soros és rendkívüli zárt testületi ülésen a képviselő-testület egy 

rendkívüli települési támogatás fellebbezését utasította el. Kitüntető 
címekről, illetve egy lakhatási támogatásról döntött. 

 
Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy a közösségfejlesztő (közművelődés-
szervező) felmondta munkaviszonyát, ezért az állás meghirdetésére pályázatot 
kell kiírni. 
 
Hermán Mártonné képviselő: Olyan közösségfejlesztőt lehet alkalmazni, 
akinek a 120 órás képzése megvan. 
 
Kelemen Csaba, a Településfejlesztési Bizottság tagja: A karateklub 
fejlesztése érinti-e a focit? 
 
Sallai Mihály polgármester: Hozzájuk csatlakoznak be a focisták. A Vértesi 
Tömegsport Egyesület felelős a focibajnokságban való részvételért. 
 
Hermán Mártonné képviselő: A Barátság mozi kereste meg kertmozi-
programsorozat megrendezésével kapcsolatban. A helyszínnek nem felel meg 
a Művelődési Ház, illetve a mögötte lévő terület sem, viszont a program a 
Füzesben megvalósítható, amely szeptember 20-án lenne. 
 
Sallai Mihály polgármester: E-mailt kapott ezzel kapcsolatban, hogy a 
rendezvényt jelentse be. Mivel nem önkormányzati program, ezért ezt be sem 
tudja jelenteni. 
 



Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy szeptember 12-én lesz a Mária-napi 
zarándoklat Bodajkra. Ez abban különbözik a többi zarándoklattól, hogy sehol 
sem lesz vendéglátás. 
 
Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés közötti 
beszámolójának elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 7 „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
115/2020. (IX. 2.) határozata 

a polgármester két ülés közötti tájékoztatójáról 
 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés közötti beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 


